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OR.0002.1.2024 

 

Protokół nr I/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Woźnikach 

z dnia 7 maja 2024 roku 

 

Dnia 7 maja 2024 roku odbyła się I sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji 2024-2029. Obrady 

rozpoczęto 7 maja 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:46 tego samego dnia. Zgodnie z 

załączoną listą obecności w obradach uczestniczyło 15 radnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Anna Wincowska. 

 

Obecni: 

1. Danuta Biadacz 

2. Dariusz Bryła 

3. Anna Brzozowska 

4. Łucjan Garus 

5. Maria Golasz 

6. Piotr Gorol 

7. Michał Hajda 

8. Szymon Klabis 

9. Magdalena Kołtun 

10. Grzegorz Mośny 

11. Michał Nokielski 

12. Adam Ordon 

13. Monika Sukienik-Słotosz 

14. Anna Wincowska 

15. Jarosław Wróblewski 

Pierwsza sesja została zwołana przez Komisarza Wyborczego w Częstochowie II – pana Karola 

Gondro. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

5. Złożenie ślubowania przez burmistrza. 

6. Ustalenie porządku obrad. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach prowadzenia sesji od 

Radnego Seniora. 

9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

10. Wolne wnioski. 
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11. Zamknięcie sesji. 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 

Pan Łucjan Garus – radny Senior dokonał otwarcia inauguracyjnej sesji IX kadencji samorządu 

terytorialnego. Ponadto dodał, że sesja jest nagrywana, a nagrania będą udostępnione w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Woźnikach. Następnie pan radny Senior 

sprawdził kworum i stwierdził prawomocność obrad na 15 radnych obecnych było 15. Powitał 

pana Burmistrza Michała Aloszko, panią Wiceburmistrz Beatę Bacior, panią Sekretarz 

Magdalenę Jarosz – Wawrzyńczak, panią Skarbnik Beatę Buchenfeld, oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego, a także pana Sołtysa Kamieńskich Młyn Henryka Matyl. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

Następnie Pan radny Senior poprosił panią Jolantę Maruszczyk Przewodniczącą Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Woźnikach o wręczenie zaświadczeń o uzyskaniu mandatu radnego. Pani 

Jolanta Maruszczyk w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej wręczyła zaświadczenia 

potwierdzające wybór do Rady Miasta i Gminy Woźniki. 

3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

Pani Jolanta Maruszczyk Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Woźnikach wręczyła 

zaświadczenie o wyborze Burmistrza Woźnik panu Michałowi Aloszko. Następnie pan radny 

Senior oddał głos panu Burmistrzowi, który podziękował wszystkim za zaufanie i oddane głosy. 

Podziękował także wszystkim, którzy wzięli udział w wyborach samorządowych 7 kwietnia 2024 

roku. Stwierdził, iż swoją postawą udowodnili, że losy Gminy Woźniki nie są im obojętne. 

Ponowny, tak znaczący wybór na Burmistrza Woźnik, to dla niego wielki zaszczyt, honor, 

ogromna odpowiedzialność, ale i silny mandat do dalszych zmian. Burmistrz przyznał, że 

ostatnie miesiące były trudnym i ciężkim czasem dla jego bliskich i współpracowników. Dlatego 

podziękował za ich wsparcie. Cieszył się, że zwyciężyła skuteczność, wiarygodność i aktywne 

działanie na rzecz dobra wspólnego wszystkich mieszkańców miasta i gminy Woźniki. Te 

wartości prezentował w swojej służbie przez okres minionej kadencji i z nimi chce kontynuować 

swoją pracę w nowej kadencji, podkreślił pan Burmistrz. Ponadto przestrzegł przed próbą 

dzielenia społeczności ze względu na poglądy, działalność społeczną czy miejsce zamieszkania. 

Dalej mówił, iż jesteśmy jedną społecznością, która pragnie rozwijać nasze miasto i gminę dla 

dobra wszystkich mieszkańców. Przypomniał też, że miniona kadencja zapisała się w historii 

jako najtrudniejsza dla samorządów. Dodał, że mimo wielu przeszkód gmina pozyskała niemal 

58 mln zł. Dzięki tym środkom zadbano przede wszystkim o budowę i modernizację dróg 

gminnych i powiatowych. Wykonano rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej oraz infrastruktury 

sportowo rekreacyjnej i kulturalnej. Na terenie całej gminy przeprowadzono wymianę starego 

oświetlenia ulicznego na energooszczędne lampy LED. Sukcesem jest także uruchomienie dla 

mieszkańców bezpłatnej komunikacji lokalnej. Tylko w minionej kadencji z myślą o 

bezpieczeństwie mieszkańców wsparto gminne Ochotnicze Straże Pożarne w zakupie 3 pojazdów 

ratowniczo-gaśniczych – zaznaczył Burmistrz. Nadto przyznał, że w swoim życiu zawodowym 

zawsze wierzył w piękno marzeń. Nigdy nie bał się marzyć, nie bał się wyzwań, wyznaczania 

nowych celów – takie podejście do życia i swojej przyszłości zaprowadziło go do miejsca, w 
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którym obecnie jest. Do marzeń zawsze dorzucał wytrwałość i pracowitość. Zwrócił się przy tym 

do wszystkich radnych, aby realizowali marzenia i cele związane z przyszłością, i rozwojem 

gminy, ponieważ wszyscy „jesteśmy stąd”. Z pewnością będziemy się różnić w sposobach 

osiągania celu, ale nie zapominajmy o nim. A także o tym, że łączy nas wszystkich i 

mieszkańców, którzy obdarzyli nas swoim zaufaniem, i dali mandat do działania w ich imieniu. 

Ponadto zadeklarował, że w nowej kadencji nadal będzie dbać o zrównoważony rozwój całej 

gminy. Wskazał, że priorytetem będzie skuteczne pozyskiwanie środków zewnętrznych. Do 

najważniejszych zadań zaliczył: budowę sieci kanalizacji sanitarnej oraz zlewni w miejscach 

nieskanalizowanych, budowę ścieżek rowerowych w oparciu o Regionalną Politykę Rowerową i 

kontynuację budowy tras rowerowych we współpracy z Urzędem Marszałkowskim i Lasami 

Państwowymi, budowę osiedla realizowanego w ramach spółki SIM Śląsk Północ, kontynuację 

rewitalizacji terenu po byłym PGR w Woźnikach, przejęcie i rewitalizację terenów należących do 

PKP, kontynuację modernizacji strategicznych dróg powiatowych i gminnych, powołanie 

Centrum Usług Społecznych, realizację programu OZE, dalsze wzmacnianie potencjału OSP, 

utrzymanie i rozwijanie bezpłatnego transportu, rozwój przyjaznych, bezpiecznych szkół oraz 

infrastruktury sportowej, a także otwarcie pierwszego żłobka na terenie Gminy Woźniki. Na 

zakończenie podkreślił, iż praca w samorządzie to służba, jaką podejmujemy dla dobra 

mieszkańców całej naszej Małej Ojczyzny. I za tę służbę podziękował wszystkim 

samorządowcom minionej kadencji i o tę dobrą pracę poprosił radnych nowej kadencji. Ze swojej 

strony zapewnił, że jako burmistrz zawsze będzie się wsłuchiwał w potrzeby wszystkich 

mieszkańców i podejmował wszelkie starania dla rozwoju lokalnej społeczności. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

Pan radny Senior przedstawił radnym zasady ślubowania. Odczytał treść roty ślubowania: 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". Ponadto Pan radny senior poprosił radnych o wypowiedzenie słowa „ślubuję”, 

albo „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Następnie według listy obecności radni złożyli ślubowanie. 

Ponadto pan radny Senior w szczególny sposób powitał radnych, którzy rozpoczynają po raz 

pierwszy pracę w Radzie Miejskiej. Przypomniał, że niezależnie z jakiego komitetu uzyskano 

mandat radnego wszyscy pracują i działają dla dobra gminy, i jej mieszkańców. Można się różnić 

i mieć inne zdanie na Komisjach Rady, ale zawsze trzeba wypracować wspólne stanowisko w 

każdej sprawie. Pan radny Senior ma nadzieję, że tak jak w poprzedniej kadencji uda się 

stworzyć zespół, który będzie działał wspólnie dla dobra gminy.  

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

Pan radny Senior poprosił o złożenie ślubowania przez Burmistrza i powstanie wszystkich 

obecnych na sali. Następnie Pan Burmistrz elekt odczytał rotę ślubowania: „Obejmując urząd 

burmistrza gminy, miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi 

urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy, miasta” 

oraz złożył ślubowanie „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

6. Ustalenie porządku obrad. 
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Pan radny Łucjan Garus zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i wniesienie do niego 

dodatkowych punktów - Podjęcie uchwał w sprawie: 10 a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Woźnikach; 10 b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Woźnikach; 10 c) powołania Komisji Budżetowej i Rozwoju Rady Miejskiej w Woźnikach; 10 d) 

powołania Komisji Rolnej, Ładu Publicznego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Woźnikach; e) 

powołania Komisji Oświaty i Polityki społecznej Rady Miejskiej w Woźnikach; 10 f) powołania 

Komisji Sportu, Kultury i Turystyki Rady Miejskiej w Woźnikach. Pozostałe punkty porządku 

obrad zostały przenumerowane.  

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetowej i Rozwoju Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rolnej, Ładu Publicznego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Sportu, Kultury i Turystyki Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Po przegłosowaniu złożonych wniosków formalnych pan radny Senior przeprowadził głosowanie 

nad zmienionym porządkiem obrad.  

 

Głosowano w sprawie ustalenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. 

Pan radny Senior przybliżył radnym zasady dotyczące wyboru komisji skrutacyjnej,  

Przewodniczącego RM i Wiceprzewodniczących RM. Następnie radny Senior poprosił radnych o 
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zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. Pan Łucjan Garus zaproponował kandydaturę pana Michała Nokielskiego,  pani 

Danuty Biadacz oraz pani Moniki Sukienik – Słotosz. Wszyscy zgłoszeni radni do komisji 

skrutacyjnej wyrazili zgodę. W związku z powyższym pan radny Senior zamknął listę kandydatów 

do komisji skrutacyjnej. Następnie pan radny Senior przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie powołania komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania tajnego 

w składzie: Nokielski Michał, Danuta Biadacz, Monika Sukienik - Słotosz 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Proponowany skład komisji przyjęto jednogłośnie.  

Następnie Pan radny Senior Łucjan Garus w imieniu własnym, a także pana radnego Adama 

Ordon i pana radnego Szymona Klabis zgłosił kandydaturę pani Anny Wincowskiej na 

Przewodniczącą Rady Miejskiej. Pani Anna Wincowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Następnie pan Piotr Gorol w imieniu własnym, a także pana Grzegorza Mośnego i pana Dariusza 

Bryły zgłosił kandydaturę pana Michała Hajdy na Przewodniczącego Rady Miejskiej.  Pan 

Michał Hajda wyraził zgodę na kandydowanie. W związku z brakiem dalszych kandydatów pan 

radny Senior Łucjan Garus zamknął listę kandydatów. Nastąpiła krótka 10 minutowa przerwa w 

obradach, a w tym czasie przygotowane zostały karty do głosowania. Po przerwie radni otrzymali 

karty do głosowania z rąk komisji skrutacyjnej. Ustalono, że wybór nastąpi przez postawienie 

znaku „x” przy jednej z trzech możliwych odpowiedzi: „jestem za”, „jestem przeciwny/a”, 

„wstrzymuję się”. Pan Michał Nokielski Przewodniczący komisji skrutacyjnej wyjaśnił, że 

wszystkie karty do głosowania zostały opieczętowane, a urna została zaplombowana. Głosowanie 

tajne odbyło się w specjalnym miejscu do tego przygotowanym. Radni według kolejności 

alfabetycznej podchodzili do urny i oddawali głos. Następnie komisja skrutacyjna przystąpiła do 

prac związanych z wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej. Po przeliczeniu głosów pan 

radny Michał Nokielski – Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał zebranym protokół 

komisji z wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. Protokół oraz karty do 

głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Pierwsza kandydatka otrzymała 11 

głosów za, a drugi kandydat otrzymał 4 głosy za. Głosów nieważnych nie było. Przewodniczącą 

Rady Miejskiej w Woźnikach została pani Anna Wincowska. Pan Burmistrz Michał Aloszko 

pogratulował pani Annie Wincowskiej wyboru na Przewodniczącą Rady Miejskiej. Pani 

Przewodnicząca RM serdecznie podziękowała radnym za obdarzone zaufanie. Ponadto, pani 

Anna Wincowska pogratulowała panu Burmistrzowi Michałowi Aloszko objęcia stanowiska 

Burmistrza Woźnik. Wyraziła nadzieję, że współpraca będzie owocnie się układała. Nadto ma 

nadzieję, że współpraca w radzie, również będzie się dobrze układać. Następnie podziękowała 

radnemu Seniorowi za dotychczasowe prowadzenie sesji. W dalszej części posiedzenia pan radny 

Senior odczytał uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. 

Uchwałę oznaczono Nr 1/I/2024. 
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8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach prowadzenia sesji od 

Radnego Seniora. 

 

Dalsze obrady poprowadziła nowo wybrana Przewodnicząca RM pani Anna Wincowska. 

Następnie głos zabrał pan radny Piotr Gorol, który pogratulował pani Przewodniczącej RM i na 

jej ręce złożył zawiadomienie o utworzeniu Klubu radnych pod nazwą „Jesteśmy stąd”. Pani 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że na następnej sesji poinformuje o szczegółach w sprawie 

założenia Klubu radnych „Jesteśmy stąd”. 

 

9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Pani Przewodnicząca RM przybliżyła zadania, które będą czekały na Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej. Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów na stanowisko I 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Pani radna Maria Golasz w imieniu własnym, a także 

pana radnego Jarosława Wróblewskiego i pani radnej Danuty Biadacz zgłosiła kandydaturę pana 

Szymona Klabis. Natomiast pan radny Piotr Gorol w imieniu własnym, a także pani radnej 

Moniki Sukienik – Słotosz i pana radnego Dariusza Bryły zgłosił kandydaturę pana Michała 

Hajda. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Pani Przewodnicząca RM zamknęła 

listę kandydatów na I Wiceprzewodniczącego. Komisja skrutacyjna pozostała w tym samym 

składzie, ponieważ wszyscy członkowie wyrazili zgodę. Nastąpiła krótka przerwa w obradach, a 

w tym czasie przygotowane zostały karty do głosowania. Po przerwie radni otrzymali karty do 

głosowania. Ustalono, że wybór nastąpi przez postawienie znaku „x” przy jednej z trzech 

możliwych odpowiedzi: „jestem za”, „jestem przeciwny/a”, „wstrzymuję się”. Ponownie pan 

Michał Nokielski Przewodniczący komisji skrutacyjnej wyjaśnił, że wszystkie karty do 

głosowania zostały opieczętowane, a urna została zaplombowana. Głosowanie tajne odbyło się w 

specjalnym miejscu do tego przygotowanym. Radni według kolejności alfabetycznej podchodzili 

do urny i oddawali głos. Następnie komisja skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z 

wyborem I Wiceprzewodniczącego RM. Po przeliczeniu głosów Przewodniczący komisji 

skrutacyjnej pan Michał Nokielski odczytał zebranym protokół komisji z wyboru I 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. Pierwszy kandydat pan Michał Hajda 

otrzymał 5 głosów za, a drugi kandydat pan Szymon Klabis otrzymał 10 głosów za. Protokół oraz 

karty do głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  I Wiceprzewodniczącym 

RM  został pan Szymon Klabis. Pani Przewodnicząca RM serdecznie pogratulowała panu 

Szymonowi Klabis. Pan I Wiceprzewodniczący serdecznie podziękował za wybór i jednocześnie 

zadeklarował godnie i rzetelnie wykonywać powierzoną funkcję, a także zapowiedział, że będzie 

wspierał Przewodniczącą RM w jej działaniu. Ponadto pogratulował panu Burmistrzowi objęcia 

funkcji burmistrza na kolejne lata. Następnie Pani Przewodnicząca RM odczytała uchwałę w 

sprawie wyboru I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, która została oznaczona Nr 2/I/2024. 

Następnie Przewodnicząca RM poprosiła o zgłaszanie kandydatów na stanowisko II 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Pan radny Adam Ordon w imieniu własnym, a także 

pana radnego Jarosława Wróblewskiego i pani radnej Marii Golasz zgłosił kandydaturę pani 

Anny Brzozowskiej. Zgłoszona radna wyraziła zgodę na kandydowanie. W związku z brakiem 
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dalszych kandydatów pani Przewodnicząca RM zamknęła listę kandydatów na II 

Wiceprzewodniczącego. Komisja skrutacyjna pozostała w tym samym składzie. Nastąpiła krótka 

przerwa w obradach, a w tym czasie przygotowane zostały karty do głosowania. Procedura 

głosowania jest taka sama jak w przypadku wyboru I Wiceprzewodniczącego z jednym 

wyjątkiem, że jest tylko jedna kandydatka. Ponownie pan Michał Nokielski Przewodniczący 

komisji skrutacyjnej wyjaśnił, że wszystkie karty do głosowania zostały opieczętowane, a urna 

została zaplombowana. Głosowanie tajne odbyło się w specjalnym miejscu do tego 

przygotowanym. Radni według kolejności alfabetycznej podchodzili do urny i oddawali głos. 

Następnie po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej pan Michał Nokielski odczytał 

zebranym protokół komisji z wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Woźnikach. 

Protokół oraz karty do głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Kandydatka 

otrzymała następującą liczbę głosów: 13 za, przeciw 0, wstrzymujący 2. Głosów nieważnych nie 

było. II Wiceprzewodniczącą RM  została pani Anna Brzozowska. Protokół oraz karty do 

głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Pani Przewodnicząca RM serdecznie 

pogratulowała pani Annie Brzozowskiej objęcia funkcji II Wiceprzewodniczącego RM. Pani 

radna Anna Brzozowska podziękowała za oddane głosy i zaufanie, a także pogratulowała pani 

Annie Wincowskiej i Szymonowi Klabis. Następnie Pani Przewodnicząca RM odczytała uchwałę 

w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, która została oznaczona Nr 

3/I/2024. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że podczas przerw zostały zweryfikowane dokumenty 

w sprawie utworzenia Klubu radnych „Jesteśmy stąd”. W skład Klubu wchodzą: Przewodniczący 

pan Piotr Gorol oraz członkowie: pani Monika Sukienik – Słotosz, pan Dariusz Bryła, pan 

Michał Hajda, pan Grzegorz Mośny. Zgodnie ze Statutem Gminy Woźniki Klub radnych 

przedstawił regulamin klubu oraz oświadczenia o utworzeniu Klubu wraz z listą członków. 

Następnie pani Przewodnicząca RM wyjaśniła, iż zgodnie z art. 18 a ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym „W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, 

z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1.” Nadto poprosiła, aby 

przy podawaniu kandydatów do ww. komisji wykluczyć Przewodniczącego RM oraz I i II 

Wiceprzewodniczącego. W dalszej kolejności pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów do ww. komisji. Pani radna Anna Brzozowska zgłosiła następujące kandydatury: 

pana Jarosława Wróblewskiego, pana Adama Ordon, panią Magdalenę Kołtun i pana Łucjana 

Garus. Natomiast pan radny Piotr Gorol zgłosił kandydaturę pana Michała Hajda. Radni wyrazili 

zgodę na kandydowanie. Pani Przewodnicząca RM zamknęła listę kandydatów. Po odczytaniu 

uchwały Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 4/I/2024 

 

Pani Przewodnicząca podkreśliła, iż pan radny Michał Hajda w ww. Komisji występuje jako 

członek z ramienia Klubu radnych „Jesteśmy stąd. 

 

b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do ww. komisji. Pani radna Magdalena 

Kołtun zgłosiła następujące kandydatury: pan Łucjan Garus, pani Danuta Biadacz, pan Michał 

Nokielski. Natomiast Przewodniczący Klubu radnych pan Piotr Gorol zgłosił kandydaturę pana 

Grzegorza Mośnego. Natomiast pani Monika Sukienik – Słotosz głosiła swoją kandydaturę.  

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Pani Przewodnicząca RM zamknęła listę kandydatów. 

Po odczytaniu uchwały Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 5/I/2024 

 

c) powołania Komisji Budżetowej i Rozwoju Rady Miejskiej w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do ww. komisji. Pani radna Maria 

Golasz w imieniu własnym, a także pana Jarosława Wróblewskiego i pani Magdaleny Kołtun 

zgłosiła następujące kandydatury: pan Szymon Klabis, pan Michał Nokielski, pani Anna 

Brzozowska, pani Danuta Biadacz i pan Adam Ordon. Natomiast pan radny Michał Hajda w 

imieniu Klubu radnych „Jesteśmy stąd” zgłosił następujące kandydatury: pani Monika Sukienik – 

Słotosz, pan Piotr Gorol, pan Dariusz Bryła. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Pani 

Przewodnicząca RM zamknęła listę kandydatów. W związku z większą liczbą kandydatów do 

ww. komisji głosowanie odbędzie się nad poszczególnymi kandydatami. Ponadto pani 

Przewodnicząca RM zaproponowała następujące zadania Komisji Budżetowej i Rozwoju tj.:  

1. Opiniowanie projektu budżetu i prac związanych z rozwojem Gminy Woźniki. 

2. Udział w pracach związanych z opracowaniem budżetu - zgodnie w wymogami procedury 

budżetu. 
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3. Współdziałanie z burmistrzem i komisjami rady w zakresie spraw, do których komisja została 

powołana. 

4. Występowanie z inicjatywą uchwałodawczą oraz wnioskami do rady. 

5. Współdziałanie z jednostkami organizacyjnymi gminy i innymi w zakresie spraw, do których 

komisja została powołana. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do zaproponowanych zadań. Po odczytaniu uchwały 

Przewodnicząca RM przeprowadziła poszczególne głosowania. 

Głosowano w sprawie kandydatury pana Szymona Klabis do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr Gorol, Michał 

Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dariusz Bryła, Grzegorz Mośny 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pana Michała Nokielskiego do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr Gorol, Michał 

Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dariusz Bryła, Grzegorz Mośny 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pani Anny Brzozowskiej do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (12) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr Gorol, Szymon 

Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna 

Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (1) Michał Hajda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dariusz Bryła, Grzegorz Mośny 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pani Danuty Biadacz do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (1) Michał Hajda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Monika Sukienik-Słotosz 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pan Adama Ordon do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr Gorol, Szymon 

Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Anna Wincowska, Jarosław 

Wróblewski 

PRZECIW (1) Michał Hajda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Dariusz Bryła, Grzegorz Mośny, Monika Sukienik-Słotosz 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pani Moniki Sukienik - Słotosz do składu Komisji 

Budżetowej i Rozwoju 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Dariusz Bryła, Piotr Gorol, Michał Hajda, Grzegorz Mośny, Monika Sukienik-Słotosz 

PRZECIW (5) Maria Golasz, Szymon Klabis, Adam Ordon, Anna Wincowska, Jarosław 

Wróblewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Magdalena Kołtun, 

Michał Nokielski 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

W związku z powyższym wynikiem pani Przewodnicząca RM poprosiła panią prawnik 

Mirosławę Sulewską o interpretację wyniku. Pani Sulewska stwierdziła, że według prawa 

głosowanie nie zostało rozstrzygnięte. Pani Przewodnicząca RM zapytała czy w takim wypadku 

można przeprowadzić reasumpcję głosowania. W ocenie pani radcy nie istnieje w obrocie 

prawnym reasumpcja głosowania. Następnie pan radny Szymon Klabis zawnioskował o 5 

minutową przerwę. Pani Przewodnicząca RM przychyliła się do wniosku i zarządziła przerwę w 

obradach. Po przerwie pani Przewodnicząca RM przeprowadziła ponowne głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie kandydatury pani Moniki Sukienik - Slotosz do składu Komisji 

Budżetowej i Rozwoju. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Dariusz Bryła, Piotr Gorol, Michał Hajda, Grzegorz Mośny, Monika Sukienik-Słotosz 

PRZECIW (10) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Szymon 

Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Anna Wincowska, Jarosław 

Wróblewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pana Piotra Gorol do składu Komisji Budżetowej i Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) Dariusz Bryła, Piotr Gorol, Michał Hajda, Grzegorz Mośny 

PRZECIW (10) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Szymon 

Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Anna Wincowska, Jarosław 

Wróblewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Monika Sukienik-Słotosz 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie kandydatury pana Dariusza Bryły do składu Komisji Budżetowej i 

Rozwoju. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Dariusz Bryła, Piotr Gorol, Michał Hajda, Grzegorz Mośny, Monika Sukienik-Słotosz 

PRZECIW (10) Danuta Biadacz, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Szymon 

Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Anna Wincowska, Jarosław 

Wróblewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

W związku z wynikami głosowania w skład Komisji Budżetowej i Rozwoju wchodzą: pan 

Szymon Klabis, pan Michał Nokielski, pani Anna Brzozowska, pani Danuta Biadacz, pan Adam 

Ordon. Po odczytaniu uchwały Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Budżetowej i Rozwoju Rady Miejskiej w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Michał 

Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Gorol, Grzegorz Mośny 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 6/I/2024 
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e) powołania Komisji Rolnej, Ładu Publicznego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w 

Woźnikach 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do ww. komisji. Pan radny Jarosław 

Wróblewski zgłosił następujące kandydatury: pan Adam Ordon, pan Łucjan Garus, pani Danuta 

Biadacz. Natomiast pan Piotr Gorol zgłosił kandydaturę pana Dariusza Bryły. Pan radny Adam 

Ordon zgłosił kandydaturę pana Michała Nokielskiego. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Pani Przewodnicząca RM zamknęła listę kandydatów. Pani Przewodnicząca RM zaproponowała 

następujące zadania ww. komisji tj.: 

1. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw z zakresu rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska. 

2. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

utrzymania czystości. 

3. Występowanie z inicjatywą uchwałodawczą oraz wnioskami do rady. 

4. Współdziałanie z burmistrzem i komisjami rady w zakresie spraw, do których komisja została 

powołana. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do zaproponowanych zadań. Po odczytaniu uchwały 

Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Rolnej, Ładu Publicznego i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej w Woźnikach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 7/I/2024 

 

f) powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do ww. komisji. Pan radny Szymon 

Klabis w imieniu własnym i pana Adama Ordon zgłosił następujące kandydatury: pani Maria 

Golasz, pani Magdalena Kołtun, pan Jarosław Wróblewski. Pan Michał Hajda w swoim imieniu 

zgłosił następujące kandydatury: pan Piotr Gorol, pani Monika Sukienik - Słotosz. Radni wyrazili 

zgodę na kandydowanie. Ad Vocem do dyskusji zgłosiła się pani radna Maria Golasz z 

zapytaniem czy radny pan Piotr Gorol jako nauczyciel może być członkiem powyższej komisji.  

Pani prawnik Sulewska stwierdziła, iż w jej ocenie nie ma żadnych przeszkód, ażeby pan radny, 

który reprezentuje środowisko nauczycielskie był w powyższej komisji. Pani Przewodnicząca 

RM zamknęła listę kandydatów. Pani Przewodnicząca RM zaproponowała następujące zadania 

komisji oświaty i polityki społecznej tj.:  

1. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw z zakresu oświaty i polityki społecznej.  

2. Występowanie z inicjatywą uchwałodawczą oraz wnioskami do rady. 

3. Współdziałanie z burmistrzem i komisjami rady w zakresie spraw, do których komisja została 

powołana. 
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4. Współdziałanie z jednostkami organizacyjnymi gminy i innymi w zakresie spraw, do których 

komisja została powołana. 

5. Opiniowanie projektu budżetu. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do zaproponowanych zadań. Po odczytaniu uchwały 

Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w 

Woźnikach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Michał 

Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), Piotr Gorol 

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 8/I/2024 

 

g) powołania Komisji Sportu, Kultury i Turystyki Rady Miejskiej w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do ww. komisji. Pan radny Adam 

Ordon zgłosił następujące kandydatury: pani Magdalena Kołtun, pan Jarosław Wróblewski, pani 

Maria Golasz. Pani Przewodnicząca RM zaproponowała następujące kandydatury: pan Michał 

Hajda, pan Dariusz Bryła. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Pani Przewodnicząca RM 

zamknęła listę kandydatów. Pani Przewodnicząca RM zaproponowała następujące zadania 

komisji sportu, kultury i turystyki tj.:  

1. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw z zakresu kultury, sportu i turystyki.   

2. Występowanie z inicjatywą uchwałodawczą oraz wnioskami do rady. 

3. Współdziałanie z burmistrzem i komisjami rady w zakresie spraw, do których komisja została 

powołana. 

4. Współdziałanie z jednostkami organizacyjnymi gminy i innymi w zakresie spraw, do których 

komisja została powołana. 

5. Opiniowanie projektu budżetu. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do zaproponowanych zadań. Po odczytaniu uchwały 

Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Sportu, Kultury i Turystyki Rady Miejskiej w 

Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 
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Uchwała Nr 9/I/2024 

 

11. Wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Pan radny Adam Ordon, który zapytał o kanalizację w Mzykach czy istnieje możliwość 

podłączenia do sieci kanalizacyjnej należącej do Gminy Boronów i czy wystąpiono w tej sprawie 

do wójta Boronowa. Natomiast druga sprawa dotyczy budowy chodnika przy ulicy Stawowej w 

Babienicy, a pytanie dotyczy czy został wyłoniony projektant. Pan Burmistrz odpowiedział, że 

wójt Boronowa odpisał w tej sprawie, że nie ma możliwości podłączenia ze względu na 

intensywny rozwój miejscowości Grojec. Natomiast w kwestii budowy chodnika przy drodze 

powiatowej, gmina w najbliższej przyszłości, chce zlecić wykonanie przedmiotowej 

dokumentacji projektowej.  

- Pani radna Magdalena Kołtun zapytała czy jacyś przedsiębiorcy są zainteresowany dawnym 

PGR. Ponadto zapytała czy mieszkańcy Gminy Woźniki będą mieć pierwszeństwo przy 

zapisywaniu dzieci do żłobka. Pan Burmistrz odpowiedział, że oczywiście mieszkańcy gminy 

będą mieć pierwszeństwo. Natomiast niedługo planuje się rozpocząć procedurę przetargową na 

wyłonienie wykonawcy, który zaadoptuje pomieszczenia szkolne na żłobek. W sprawie PGR 

została sporządzona dalsza część rewitalizacji powyższego terenu. W drugim etapie projektu 

rewitalizacji znalazł się budynek administracji, który będzie przebudowany pod usługi 

komercyjne. Planuje się również wybudować tężnie. A także pozyskano nieodpłatnie działkę od 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Natomiast budynek dawnej obory po rozmowach z 

mieszkańcami planuje się przekształcić na halę targową.  

- Pani radna Maria Golasz zapytała czy jest zapewnione finansowanie na budowę boiska typu 

Orlik. Pan Burmistrz stwierdził, że rada sołecka ze swoich środków zleciła wykonanie projektu. 

Ponadto dodał, że gmina planuje aplikować o środki zewnętrzne z programu Sportowa Polska, 

gdzie finansowanie wynosi 50 %. Jeżeli gmina otrzyma środki to zostanie wprowadzone 

powyższe zadanie do budżetu na rok 2025.  

- Pan radny Grzegorz Mośny zgłosił uwagę, aby w przyszłości projekty uchwał były kompletne, 

a nie zawierały wykropkowanych miejsc. Pani Przewodnicząca RM stwierdziła, że dzisiejsza 

sesja jest wyjątkowa, a w przyszłości dołoży wszelkich starań, aby materiały na sesję były 

kompletne. Pani radca prawna Mirosława Sulewska dodała, że wszystkie uchwały są 

przygotowywane z należytą starannością przez pracowników tut. Urzędu. Natomiast otrzymane 

przez państwa projekty uchwał nie są przypadkowe. Nie mają wpisanego zakresu działań 

poszczególnych komisji, ponieważ sami radni muszą ustalić czym chcą zajmować się na 

komisjach branżowych. Puste miejsca były ukłonem dla państwa radnych, aby sami państwo 

mogli wprowadzić swoją inicjatywę do poszczególnych uchwał, na zakończenie dodała pani 

Mirosława Sulewska.   

- Pan radny Łucjan Garus zapytał o plac zabaw za parkingiem Ośrodka Zdrowia w Kamienicy, 

gdzie teren jest własnością gminy. Drugie pytanie dotyczyło dalszych losów parku rodzinnego w 
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Kamienicy. Natomiast trzecie pytanie odnosiło się do szans kontynuowania w przyszłym roku 

inwestycji na drodze powiatowej Pakuły - Kamienica. Pan Burmistrz odpowiedział, że będzie 

współpracował z władzami powiatu, aby ostatni etap remontu powyższej drogi został wykonany 

w najbliższym czasie dla dobra mieszkańców. Następnie pan Burmistrz odniósł się do drugiego 

pytania i poinformował, że park rodzinny powstał w 2014  roku. Natomiast w ostatnim czasie 

Lasy Państwowe zakwestionowały lokalizację powyższej inwestycji, gdyż powstał on na użytku 

leśnym. W związku z tym na gminę została nałożona kara w wysokości ok. 500 tys. zł, którą tut. 

Urząd musiał zapłacić. Natomiast obecnie toczy się w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym 

sprawa o obniżenie powyższej kary. Pan Burmistrz poinformował, że w perspektywie jest pomysł 

na nową lokalizację parku rodzinnego. Jeżeli byłaby aprobata pomysłu i zostałyby pozyskane 

środki na ten cel, to można by jednocześnie przedmiotowy park połączyć z wybudowaniem placu 

zabaw  i jednocześnie byłyby załatwione dwa tematy, dodał pan Burmistrz. 

- Pani radna Anna Brzozowska zapytała kiedy odbędzie się dalsza część rewitalizacji terenu w 

Piasku i czy projekt chodnika jest już zakończony. Pan Burmistrz odpowiedział, że chodnik przy 

ulicy Wolności w Piasku jest projektowany od trzech lat, ale bardzo ciężko jest dojść do 

porozumienia w tej sprawie z Zarządem Dróg Wojewódzkich, który cały czas zgłasza swoje 

uwagi. Pan Burmistrz przewiduje, że do końca roku powinien powyższy projekt powstać. 

Natomiast odnośnie drugiego etapu rewitalizacji zostały już uchwalone zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w Piasku. Pozostały jeszcze kwestie zamiany działek 

między gminą, a Parafią Ewangelicką. Po wykonaniu prac przygotowawczych gmina przystąpi 

do aktualizacji projektu i pozyskania środków zewnętrznych na powyższy cel.   

- Pani radna Monika Sukienik-Słotosz odniosła się ścieżki pieszo – rowerowej z Kamienicy do 

Kamieńskich Młyn, a nawet do Drogobyczy. Zapytała czy coś w ostatnim czasie podziało się w 

tym temacie. Pan Burmistrz odpowiedział, że zawsze zaczyna od kwestii strategicznych czyli 

budowy dróg czy sieci kanalizacji sanitarnej, które są nieodzowne dla mieszkańców. W ramach 

kanalizacji zostanie zrobiona nowa nawierzchnia ścieżki rowerowej przy drodze wojewódzkiej w 

Kamienicy. Natomiast w planach są nowe połączenia ścieżek rowerowych we wspomnianych 

lokalizacjach, ale w pierwszym etapie trzeba będzie pozyskać dofinansowanie na remont dróg 

polnych. Na etapie konsultacji projektu przebudowy drogi wojewódzkiej 908 gmina będzie się 

starać, aby zaprojektowano trasy rowerowe czy chodnik między Kamienicą a Kamieńskimi 

Młynami.  

- Pan radny Jarosław Wróblewski poruszył temat kanalizacji sanitarnej w Dyrdach i Sośnicy z 

zapytaniem jak planuje się rozwiązać powyższą sprawę. Pan Burmistrz odpowiedział, że 

najkorzystniejszym rozwiązaniem będzie budowa kontenerowej oczyszczalni jak np. w 

miejscowości Hucisko w gminie Boronów. Ponadto pan Burmistrz chce podejść kompleksowo 

do kanalizacji i zlecić projekty dla tych miejsc, gdzie obecnie nie ma kanalizacji sanitarnej, a 

następnie pozyskać środki na wykonanie kanalizacji sanitarnej.   

- Pan radny Michał Hajda zapytał czy panu Burmistrzowi i pracownikom tut. Urzędu jest znany 

problem mieszkańców ul. Dworcowej w Woźnikach polegający na wypływaniu fekaliów na 
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podwórko bądź z urządzeń sanitarnych zlokalizowanych w mieszkaniu. Pan Burmistrz 

odpowiedział, że zna temat i pracownicy oczyszczalni ścieków byli sprawdzić problem. Ale 

okazało się, że problem leży po stronie mieszkańców, którzy nie założyli zaworów zwrotnych w 

swoich wewnętrznych instalacjach sanitarnych.  

- Pani Przewodnicząca RM Anna Wincowska zapytała pana Burmistrza o „zapomnianą” drogę 

powiatową w kierunku Dąbrowy i Koloni Woźnickiej, ponieważ mieszkańcy od lat czekają na 

nową drogę. Pan Burmistrz, również podkreślił, iż jest to droga powiatowa, która łączy osady z 

Woźnikami i jest bardzo potrzebna mieszkańcom. Do wyremontowania pozostało jedynie dwa 

kilometry drogi. Przez poprzednie pięć lat udało się już wyremontować półtora kilometra drogi w 

porozumieniu z Nadleśnictwem Świerklaniec. Środki na ten cel prawie po połowie wyłożyła 

Gmina Woźniki i Nadleśnictwo Świerklaniec. Przy wyremontowaniu pozostałego odcinka 

przedmiotowej drogi problem stanowi to, że powyższa droga nie ma regulacji geodezyjnych. W 

związku z tym od stycznia br. trwają spotkania z Nadleśniczym, starostwem i gminą, aby 

powyższy problem uregulować. Ponadto Starostwo Powiatowe w Lublińcu ostatnio kwestionuje 

czy w ogóle przedmiotowa droga jest drogą powiatową. Ponadto pan Burmistrz dodał, że w tym 

roku planuje się uregulować ten problem, aby można w przyszłości wyremontować 

przedmiotowy odcinek drogi.  

- Pan radny Dariusz Bryła zapytał o plany wykonania ścieżki rowerowej pomiędzy Woźnikami a 

Ligotą Woźnicką, ponieważ jest to bardzo niebezpieczny odcinek drogi. Natomiast drugie 

pytanie dotyczyło czy strefa ekonomiczna zacznie działać, aby mogły powstać zakłady pracy 

zapewniające mieszkańcom miejsca pracy. Pan Burmistrz wyjaśnił, iż strefa ekonomiczna jest 

zlokalizowana na terenie Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa i potencjalny przedsiębiorca 

zgłaszający się do strefy ekonomicznej, musi zwrócić się do KOWR, aby wykupić teren pod 

swoją działalność. Ponadto są to grunty trzeciej kategorii czyli wchodzi tu, również kwestia 

odrolnienia, która jest bardzo drogą inwestycją. Pan Burmistrz dopowiedział, że warto pomyśleć 

o terenach w kierunku Gminy Koziegłowy, które nadawałyby się na wykorzystanie pod 

inwestycje, ponieważ tam są grunty czwartej czy piątej kategorii. Pan Burmistrz odnosząc się do 

pierwszego pytania podkreślił, że obecnie nie ma w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego wrysowanej przedmiotowej ścieżki rowerowej. Ponadto podkreślił, że jest to 

temat do załatwienia w obecnej kadencji. Pani Wiceburmistrz Beata Bacior odniosła się do strefy 

ekonomicznej, która jest bardzo niefortunnie usytuowana, ponieważ naprzeciwko jest osiedle 

mieszkalne, szkoła czy boisko sportowe. Uruchomienie powyższej strefy może spowodować 

bardzo duże problemy dla mieszkańców, którzy chcą żyć w ciszy i mieć czyste powietrze.  

- Pan radny Michał Nokielski zapytał o kwestię ocieplenia budynku OSP w Ligocie Woźnickiej i 

jakie są plany z tym związane. Pan Burmistrz odpowiedział, że środki na termomodernizację 

mają zostać uruchomione, a gmina już w 2019 r. starała pozyskać środki na ten cel, ale wtedy się 

nie udało. Powyższa kwestia jest realna do zrealizowania, ale obecnie trudno się odnieść do 

czasookresu wykonania, dodał pan Burmistrz.   
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- Pani radna Danuta Biadacz zapytała czy ulica Lubliniecka w Psarach jest w planach 

kanalizacyjnych i na jakim etapie jest wykup nasypu kolejowego w Psarach. Pan Burmistrz 

wyjaśnił, iż we wrześniu przy tworzeniu nowego budżetu sprawa brakujących kanalizacji będzie 

rozpatrywana. Natomiast w sprawie terenów należących do PKP od roku są prowadzone 

intensywne rozmowy. Gmina chce pod cel publiczny pozyskać przedmiotowy teraz za darmo, a 

władze PKP nie chcą narażać spółki na straty finansowe i upierają się przy odpłatności. Pan 

Burmistrz ma nadzieję, że w trakcie negocjacji uda się szczęśliwie sfinalizować powyższą 

sprawę.  

- Pan radny Piotr Gorol zapytał czy strefa ekonomiczna ma wyznaczony konkretny teren, czy 

cała gmina jest strefą ekonomiczną. Pan Burmistrz wyjaśnił, iż obecne przepisy mówią, że na 

dzień dzisiejszy nie trzeba wyznaczać strefy ekonomicznej. Wystarczy tylko, aby w planie 

zagospodarowania przestrzennego były wyznaczone tereny pod przemysł.  

- Pan radny Szymon Klabis ad vocem do pytania przedmówcy, wyjaśnił iż w 2018 r. została 

uchwalona ustawa, która spowodowała, że cały teren Polski jest jedną wielką strefą przemysłową 

i każdy kto inwestuje w Polsce bez względu na lokalizację, może liczyć na pomoc publiczną przy 

spełnieniu określonych kryteriów.  

- Pan radny Piotr Gorol podsumowując powiedział, że w związku z tym nie ma już problemu 

lokalizacyjnego strefy ekonomicznej, który wynikł w dyskusji na sesji. 

- Pani Przewodnicząca RM poprosiła wszystkie Komisje o pozostanie po obradach rady w celu 

ukonstytuowania się. 

 

- Pani Przewodnicząca RM poinformowała radnych o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych na rozpoczęcie kadencji. Oświadczenie majątkowe należy złożyć w ciągu 30 dni od 

dnia ślubowania.  

12. Zamknięcie sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie było, Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział w 

obradach i na tym sesję zakończono. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Woźnikach 

 

 

Protokołowała: Grażyna Sośnica 

 


